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obce Záryby 

4 – 2013 
 

TJ Sokol 

                                                                                                                              Amfora v Zárybech 

 Prázdniny, dovolené a dny volna máme za sebou. Po dobu prázdnin se  nic mimořádného v TJ Sokol Záryby neudálo.   

                Dne 11.9. jsme formou brigády pořádali s cvičenci nebo s jejich rodiči předsezonní úklid sokolovny. Byl jsem mile 

překvapen hojnou účastí dobrovolníků. Za tuto pomoc jim jsem vděčný. Všem dobrovolníkům za pomoc DĚKUJI. 

                V neděli 22.9. bylo zahájeno pravidelné cvičení PILATES a ve středu 25.9. byla první pravidelná  hodina  ZUMBY.  Od  

pondělí  30.9.  bude  zahájeno  pravidelné cvičení v sokolovně.  Rozvrh cvičení je k dispozici na internetových stránkách 

www.tjsokolzaryby.wbs.cz  a na vývěsce před sokolovnou.  

                Nepodařilo se  nám sehnat dobrovolného cvičitele pro  starší žáky  na  úterní  hodiny. Toto  cvičení  je tedy zrušeno a 

starší žáci si  mohou zacvičit pouze ve čtvrtek. Stále hledáme cvičitele pro hodiny cvičení rodičů s  malými dětmi.  

                Pro cvičební sezonu 2013 - 2014 jsme připravili změnu principu úhrady příspěvků  na  provoz  sokolovny. Tyto 

příspěvky budou hrazeny hotově  formou předplatného cvičebních hodin a  na  základě  platby obdrží cvičenec permanentku. 

Budeme tím mít spravedlivěji vyřešen problém neodcvičených zaplacených hodin, se kterým jsme se potýkali v cvičebním roce 

minulém. Permanentky si lze zakoupit v sokolovně v následujících termínech:       

pondělí   30.9. 17:00 – 18:00         středa     2.10. 17:45 – 18:15 

čtvrtek    3.10. 17:45 – 18:15         pondělí   7.10. 17:00 – 18:00 

čtvrtek  10.10. 17:45 – 18:15 

Cena za cvičební hodinu je stanovena na částku 15,-Kč za dítě do 18ti let a 25,-Kč za dospělého. 

 

pokračování  na šesté straně 

http://www.tjsokolzaryby.wbs.cz/


Hospodaření obce Záryby v období 1.- 8. 2013

Příjmy:                                                       rozpočet      čerpání

Daň - ze záv.činnosti 1 400 000,00 1 146 609,98

       - z příjmů fyz. osob ze sam.výd.čin. 230 000,00 32 207,33

       - z příjmů fyz. osob z kap.výnosů 140 000,00 121 689,30

       - z příjmů práv. osob 1 250 000,00 1 269 467,26

       - DPH 2 900 000,00 2 445 044,35

Odvody za odnětí půdy ze zem. půd. fondu 7 521,00 7 521,00

Poplatek za likvidaci komunálních odpadů 504 000,00 476 150,00

Poplatek za psů 14 000,00 14 175,00

Odvod z výtěžku provozování loterií 0,00 29 429,36

Daň z loterií 80 000,00 65 028,88

Správní poplatky 15 000,00 8 140,00

Daň z nemovitosti 900 000,00 542 087,85

NL př.trasf.ze všeob.pokl.spst.rozp. 24 000,00 17 573,00

Dotace krajského úřadu 159 700,00 106 480,00  
Dotace na akce EU školám 195 056,40 195 056,40

Nájemné z nemovitostí 170 000,00 103 000,00  
převody mezi účty 500,00 500,00

Nájemné z pozemků 11 000,00 0,00

Příjmy z prodeje pozemků 0,00 6 750,00

Dotace na stavbu MŠ 997 500,00 997 500,00

Náhrada za třídění od EKO-KOMu 79 000,00 12 030,00

Příjmy z poskytovaných služeb 8 000,00 4 383,00
Úroky z běžných účtů 20 000,00 3 446,88

celkem 9 105 277,40 7 604 269,59

Výdaje: rozpočet čerpání

Silnice 550 000,00 604 733,00

Cyklostezka, oprava chodníků 40 000,00 0,00

Vodovod 10 000,00 0,00

Kanalizace 996 000,00 600 025,70

Drobné toky 50 000,00 49 005,00

Vodní díla 20 000,00 6 958,00

Mateřská škola - neinv. náklady  340 000,00 340 000,00

Mateřská škola - zateplení 250 000,00 0,00

Mateřská škola - ostatní náklady 50 000,00 111 041,25

Základní škola -neinv. náklady 790 000,00 790 000,00

Dotace na akce EU školám 195 056,40 195 056,40

Neinvestiční náklady na dojíždějící žáky 200 000,00 106 441,00

Školní jídelna 260 000,00 158 213,62

Knihovna 50 000,00 35 939,00

Vedení kroniky 7 200,00 5 534,00

Místní památky 20 000,00 0,00

Rozhlas 20 000,00 0,00

SPOZ 30 000,00 12 097,67

Tělových.čin. Investice 40 000,00 0,00

Tělových.čin. 110 000,00 51 480,00

Ostatní zájmová činnost 40 000,00 13 923,47

Zdravotnictví 35 000,00 44 364,92

Veřejné osvětlení 300 000,00 240 825,18

Územní plán 21 000,00 15 000,00

Komunální služby 420 000,00 74 908,00

Svoz nebezpečných odpadů 55 000,00 32 132,88

Svoz komunálních odpadů 600 000,00 436 389,00

Asanace starých skládek 50 000,00 0,00

Svoz tříděných odpadů 165 000,00 115 064,00

Veřejná zeleň 1 164 000,00 546 998,94

Podpora krizového řízení a nouz. plán. 88 785,00 87 786,00

Ost. zálež. civ.přip. na kriz.st. 20 000,00 20 000,00

Hasiči 110 000,00 74 203,00

Obecní zastupitelstvo 720 000,00 460 755,00

Volba prezidenta republiky 17 693,00 17 693,00

Činnost místní správy 1 490 000,00 1 044 524,93

Bankovní služby 55 000,00 48 547,60

Pojštění 50 737,00 50 737,00

Ostatní činnost j.n. 0,00 947,00

Převody mezi účty 500,00 500,00
Ost. f in. operace 1 350 005,68 0,00

Celkem 10 780 977,08 6 391 824,56

Machová Hana
finanční hospodářka  

 

 

 



Základní škola Záryby, příspěvková organizace 

Letos jsme zahajovali  2. 9. 2013 

             Tento den byl nejdůležitější pro 13 prvňáčků. Na cestu jim svítilo sluníčko, vyhrávala 

hudba a barevné šipky je dovedly až na školní hřiště. 

Zde se sešly všechny děti, rodiče, ale i babičky, dědečkové, sourozenci, kteří prvňáčky 

doprovázeli. První slova na uvítání pronesla pí. ředitelka PaedDr. Miluše Nováková. Žáky 

přišel přivítat i pan starosta Petr Mašek, který dětem popřál, aby se jim ve škole líbilo a 

přinesl jim  sladkou pozornost. Již tradičně přišly i členky Sboru pro občanské záležitosti, 

paní Alena Štemberová, Libuše Rychnovská a Mária Ročková. I ony popřály dětem hodně 

zdaru a předaly  dárkové balíčky. 

V prvním týdnu děti byly seznámeny s tématem celoročního projektu :Váša Příhoda – vášnivý 

houslista a rybář. První výstupy z projektu připravujeme na Den otevřených dveří. 

 

Dne 18. 9. jsme navštívili v Praze divadelní představení „ Pohádky nepohádky“ v Divadle 

v Dlouhé, kde vystupoval známý herec Miroslav Táborský . Představení se nám všem moc 

líbilo, protože nás  pobavilo, ale i poučilo. 

 

Dne 19. 9. proběhl tradiční podzimní sběr papíru. Rodičům, dětem a přátelům školy moc 

děkujeme za jejich pomoc. Nejpilnější byly: 

1. místo                 Krpejšová Natálka 

2. místo                 Tomanová Zuzanka 

3. místo                 Znamenáčková Zuzanka 

 

Nyní se připravujeme na cvičení v přírodě a návštěvu hudebního představení ve škole. 

Všem žákům přejeme úspěšný školní rok 2013/2014 a těšíme se na dobrou spolupráci s rodiči. 

        

Kateřina Wirthová, vychovatelka ŠD

   



 

A máme tu nový školní rok, je to již pátý, to je tedy šok. 

 

      Jak ten čas rychle utíká, již čtyři třídy dětí odešly do základní školy a letos budeme připravovat pátou. Až do letošního 

školního roku odcházely děti vždy z jedné třídy, ale příští rok v září již do školy odejdou předškoláci jak ze třídy žabky, tak ze 

třídy berušky. 

 

Pátý školní rok začal s mnoha změnami. Byl upraven vzhled vstupu do šatny pro třídu žabky. Změnil se obrázek nad vstupními 

dveřmi, natřené dveře a rámy oken a také stěny budovy zpříjemnily pohled na starší část naší mateřské školy. Došlo také 

k personálním změnám. Ve třídě žabek se změnila paní učitelka. Místo paní učitelky Zlaty Kováčové nastoupila paní učitelka 

Martina Franková, která k nám dojíždí z Neratovic. Také se s námi rozloučila po celoroční poctivé práci paní Balounová, která si 

již zaslouží důchodový odpočinek a místo ní jsme na úklid do třídy Berušek přijali paní Petru Herclíkovou, která je zárybskou 

rodačkou. 

 

Poslední a dalo by se říci nejdůležitější změna je pro nás příchod nových dětí do našeho kolektivu. V tomto roce je jich celkem 

šestnáct. V průběhu měsíce září se snažíme o to, aby si u nás zvykly a aby se jim mezi námi líbilo. 

Blíží se však  začátek října a ten je již ve znamení různých pravidelných akcí. Jako například návštěva solné jeskyně, divadlo 

v MŠ, začnou také v odpoledních hodinách zájmové kroužky. A naplánován je také již čtvrtý ročník Drakiády a možná, že i něco 

navíc. V tomto školním roce bychom  rádi více rozšířili spolupráci s rodičovskou veřejností, tak uvidíme, zda se nám to podaří. 

Stejně tak bychom chtěli více využít spolupráce s dobrovolnými spolky. Zda se nám tento úmysl podaří či nikoli, vás budeme 

informovat v dalších číslech zárybského Zpravodaje. Zatím vám přejeme krásné podzimní zážitky. 

                                                                                                     

                                                                                                 Za Mateřskou školu Záryby, příspěvková organizace 

                                                                                                               Radka Blanárová,ředitelka školy 

  

 

 

 



Záryby se představují 

 

 

V dalším dílu našeho seriálu se dočtete o mateřské škole v Zárybech - aktuální dění kolem ní přibližuje 

její ředitelka Radka Blanárová. Příští vydání Zpravodaje přinese novinky ze základní školy, následovat 

budou hasiči, baráčníci a další spolky v obci. Příjemné čtení. 

Radka Blanárová  

Ředitelka mateřské školy v Zárybech. Absolventka Střední pedagogické školy v Berouně působila nejprve jako učitelka 

ve školce v Kostelci nad Labem. V roce 2009 vyhrála konkurz na ředitelku školky v Zárybech, kde taky učí. Kromě 

toho je už podruhé za sebou zárybskou zastupitelkou (za stranu Občané Záryb a Martinova), aktivní členkou Sokola, 

místního hasičského sdružení a baráčnicí. 

Do školky jsem chodila na Slovensku před třiceti lety a nemám na ni nejlepší vzpomínky. Socialistické učitelky byly přísné a ne zrovna 

milé. Ty jsi do školky chodila ráda? 

Ráda. Bylo to tady, v Zárybech, v budově školy. Tam, kde je dnes první třída, bývala školka. Hned vedle měl byt pan řídící s manželkou. Je 

pravda, že režim byl přísnější, jídlo jsme museli dojídat a vše bylo dost nalajnované. Nejen ve školce, i doma. Ale rozhodně mě to nijak 

netraumatizovalo. 

Loni se tu postavila nová budova školky a kapacita se zvýšila na dvojnásobek. Dětí ale stále přibývá, jak dlouho si s tím vesnice vystačí? 

Už teď to nestačí. Tento rok jsme nevzali deset dětí. A podle toho, kolik bylo letos novorozenců na vítání občánků, to vypadá, že letošní ročník 

bude velmi silný a že se situace v příštích letech ještě zhorší. Teď sice máme šestnáct předškoláků, ale ani místa, která se po nich uvolní, 

nebudou stačit. 

To ale není jen zárybský problém, v Česku je obecně málo školek. Před deseti lety nepřijaly "jen" tisíce dětí, teď už jsou to desítky tisíc. 

A firemních školek je taky jenom kolem dvaceti. Kdy se to zlepší? 

Na to neumím odpovědět. Bohužel v době, kdy se u nás rodilo málo dětí, se ve velkém školky zavíraly. To byla chyba: budovy začaly sloužit 

jiným účelům a teď už to nejde vrátit zpátky. Byl to nelogický krok. Teď si děti pořizují velmi silné ročníky, třicátnice, které mateřství dlouho 

odkládaly, a k nim se přidala mladší generace matek. O to víc dětí se v současnosti rodí. 

Jak se ti nová zárybská školka líbí? 

Je škoda, že se projektanti neporadili s někým, kdo tomu rozumí. Budova je sice krásná, nová, ale dost nepraktická. Je nedomyšlená, chybí 

rozdělení místností, já tomu říkám tři v jednom. Ve stejné místnosti si děti hrají, spí i jedí. Pokud se nám podaří něco našetřit, necháme si udělat 

posuvné dveře a oddělíme ložnici. Teď musím dávat předškolákům stolek do šatny, aby si tam mohli kreslit a nerušili ty, kteří ještě spí.   

Školka dostává na provoz 340 tisíc korun ročně, k tomu vybírá školné 500 korun měsíčně na dítě. Stačí to? 

Musí. I když provozní náklady stále rostou. Třeba výtvarný materiál, pracovní pomůcky a hračky jsou stále dražší. Pokud chceme udělat větší 

investici, žádáme o dotaci. Jako například loni, kdy jsme chtěli grant na zahradu. Bohužel jsme neuspěli. Rádi bychom naši zahradu vylepšili. 

Dětem chybí klouzačka a v korunách stromů by se mohl postavit nějaký domeček nebo něco jako myslivecký posed. Představuju si lanovou 

dráhu, po které by se dalo přecházet z jednoho stromu na druhý. Jednu učitelku chceme vyslat do školek, kde už se takové zahrady vybudovaly, 

a necháme se inspirovat. Když nedostaneme grant, budeme hledat jiné řešení, třeba sponzora. Nerada bych to vzdala. 

Ve školce učíš třicet let. Ještě se ráno těšíš do práce? 

Těším. Těším se na děti. Netěším se na papírování, které musím jako ředitelka vyřizovat. Známí mi říkají, že si stejně chodím do práce jen hrát. 

Ale tak to není. Jsme vzdělávací instituce. Děti se u nás musí něčemu novému naučit. Taky by si měly zvyknout na stabilní režim. My je musíme 

hlavně zaujmout a vyprovokovat k tomu, aby něco smysluplného dělaly. 

                                                                                                                                                               Jana Dresselová 

 

 

 



   

  pokračování z titulní strany       

       Společně s úhradou příspěvku na provoz je možné uhradit členský příspěvek za rok 2013, který činí 50,-Kč za dítě 

do 18 ti let věku a 100,-Kč za dospělého. Proto si s sebou vezměte členské průkazky. 

                  Vím, že  stále čekáte na slibované dětské  hřiště. I  v  tomto směru  podnikáme  jisté kroky. V květnu  jsme 

podali  žádost   o  dotaci  od  společnosti  ČEZ,  která  třikrát do  roka  realizuje projekty dětských  hřišť  pod  názvem 

„Oranžová  hřiště“.  V  květnovém kole  měl štěstí  někdo jiný.  Do konce září  podáváme znovu žádost, kterou máme 

vylepšenou a snažíme se o maximální podporu projektu. Nechci nic slibovat, ale jestli projekt vyjde, můžeme se těšit 

na hřiště, které bude mít využití pro malé děti, dorost i pro dospělé. 

                                                                                                                                              Tomáš Mach 

                                                                                                                               předseda TJ Sokol Záryby, o.s. 

 

2. ZÁRYBSKÝ BAZÁREK DĚTSKÉHO OBLEČENÍ, HRAČEK A POTŘEB PRO DĚTI 

sobota 19.10.2013 od 10:00 do 13:00 hodin, Sokolovna Záryby, 

bližší info na tel.: 603900721, e-mail: simonaviznerova@seznam.cz 

============================================================================ 

K. Gott : Přijela pouť a lidí houf zaplnil na návsi každičký kout … 

     

 

    Zárybská pouť, která se dlouhá léta slaví v neděli po sv. Anně, se letos konala 28.července. Pouťové akce začaly již v sobotu. 

Přijely atrakce pro děti, fotbalisté hráli jeden zápas za druhým, chovatelé vystavovali své chlupaté a opeřené miláčky, domovy 

zavoněly svátečním obědem a pouťovými koláči. Kdo měl chuť, mohl si zazpívat s hudbou pod vrbami, kdo rád tancuje, přišel 

večer do sokolovny. Pokud jste neviděli zápas našich fotbalistů s klubem Amfora, je to velká škoda. Zápas uváděl Karel Vágner 

(hudebník, zpěvák, fotbalista), hrála řada bývalých i současných reprezentantů, s nimi též Roman Šebrle (mistr světa z Osaky, 

olympijský vítěz z Athén v desetiboji), Petr Vondráček (hudebník, herec, moderátor). Kdo i v horku přišel na hřiště, viděl, že se 

hráči na rozpáleném trávníku nešetřili. 

      Zárybská pouť před 59 lety se stala mezníkem v mém životě. Byla jsem tehdy na prázdninách ve Křenku. Večer se u staré 

školy scházela mládež a dohodlo se, že navštívíme pouť v Zárybech. Tatínek mě nechtěl pustit, protože jsem měla nedoléčenou 

otravu krve na noze z předchozí brigády na budování Lipna (to uvádím pro ty, pro které existuje tato přehrada od vždycky).  

Slíbila jsem, že se budu na tanec jen dívat, ale pro jistotu jsem na cestu dostala sandály zv. kristusky s tupou podrážkou. 

      Přívoz mezi Křenkem a Zárybami neměl v ten den o zákazníky nouzi. Už za vodou byly slyšet reproduktory s hlasitou 

hudbou. Po silnici chodili svátečně oblečení obyvatelé. Tehdy jsem jich znala jen několik jménem. Samozřejmě rodinu 

Rychnovských, pekaře Klapku, kam mě občas poslali pro dobrý chléb, Šárovy z obchodu, pár děvčat a kluky Krkavcovy z nichž 

Mirek oslňoval na druhém břehu stojkami a hvězdami. Od hospody k sokolovně byla cesta lemována stánky, v nichž nechyběl 

turecký med, perníková srdce, květiny z krepového papíru a obálky ukrývající štěstí. Hudba ze sokolovny se míchala s písněmi 

z ampliónu od houpaček, střelnice a řetízkového kolotoče, které stály na prostranství vedle lípy. To ještě neměla sokolovna 

ochozy s velkými okny, byla tedy menší a ještě zmenšená o židle a lavice, které sál lemovaly. U stropu visely přivázané kruhy a 

kolovadla jen je spustit a cvičit. Na lavicích seděly ženy ve svátečních šátcích a sledovaly, kdo s kým tančí. My děvčata jsme se 

srovnaly v levém rohu u vchodu, naproti se strkali chlapci. Hudba vyhrávala jednu polku s valčíkem a něco pomalého a po 

vystřídání tanečníků znovu. Občas šla některá dvojice ven ke střelnici, ale nikdo z mladých si nesedl a stále tančili. Mě nejvíc 

prováděl mladík v modré letecké uniformě – a ten mě doprovází životem dosud. Když odpolední zábava pro mladé skončila, večer 

hrála hudba opět pro starší generaci.  

     Každá doba má své kouzlo, ale nejvíc ta, kterou prožívá mladý člověk. Zbylo mi pečení koláčů a to už není pravá radost 

z pouti. 

                                                                                                                                                          Alena Štemberová 

  

     

mailto:simonaviznerova@seznam.cz


 

MAS 

         Místní akční skupina (MAS) je neziskové, nepolitické sdružení zástupců firem, obcí, neziskových 

organizací, veřejného sektoru, občanů a dalších subjektů, které spojuje zájem o rozvoj určitého území. 

MAS má svou vlastní specifickou rozvojovou strategii, kterou se zavazuje na svém území naplňovat. 

Činnost MAS je zaměřena na ochranu nejvýznamnějších přírodních či kulturních hodnot v území, 

podporu občanských iniciativ a středního podnikání, rozvoj místního zemědělství, využití volného času, 

rozvoj infrastruktury a cestovního ruchu. MAS funguje jako zprostředkovatel a administrátor grantů a 

dotací a pracuje na principech metody Leader. 

 

MAS Střední Polabí o.s. sdružuje 9 členských obcí (Čelákovice, Brandýs nad Labem-Stará Boleslav, 

Lázně Toušeň, Káraný, Nehvizdy, Podolanka, Skorkov, Křenek, Záryby) a má celkem 33 členů.  

Další informace či přihlášky ke členství: info@strednipolabi.cz.  

                                                                                             MAS 

////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 

 

 

MALÍ HASIČI = „SOPTÍCI“, POZOR! 

Místní SDH dává na vědomí ještě jednou a většími písmeny, že by rádo založilo 

družstvo malých hasičů –„zárybských soptíků“. 

Po první výzvě se ozvali jen dva zájemci. Přidá se k nim ještě někdo? 

Dva je na družstvo přeci jen málo. 

HOLKY A KLUCI, 

KTERÝM BY SE LÍBILO UČIT SE NOVÉ VĚCI A TAKÉ SI JE 

VYZKOUŠET, NAPIŠTE SVÉ JMÉNO NA KUS PAPÍRU,TAKÉ DO 

KTERÉ TŘÍDY CHODÍTE A KOLIK JE VÁM LET A TUTO 

„PŘIHLÁŠKU“ VHOĎTE DO POŠTOVNÍ SCHRÁNKY U MÍSTNÍ 

MATEŘSKÉ ŠKOLY. Pokud se zájem zvýší během října,  přijde vám 

pozvánka na první schůzku. 

Těší se na vás vaše budoucí vedoucí Radka. 
 

 

 

 

 

 

 



    Obec baráčníků pořádá ve středu 27.11.2013 od 15.00 do 18.00 hod. v místní sokolovně 

HUMANITÁRNÍ  SBÍRKU 

pro diakonii Broumov 

 Letního a zimního oblečení /dámské, pánské, dětské/ 

 Lůžkovin, prostěradel, ručníků, utěrek, záclon,  

 Látky (minimálně 1m
2
, prosíme, nedávejte nám odřezky a zbytky látek) 

 Domácí potřeby-nádobí bílé i černé, skleničky- vše nepoškozené 

 Vatované a péřové přikrývky, polštáře,  deky a peří 

 Obuv – veškerou nepoškozenou 

 Hračky – nepoškozené a kompletní 

 

ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

NABÍZÍM DOUČOVÁNÍ Z MATEMATIKY A ANGLIČTINY (další předměty po dohodě) 

Učím již 7. rokem na ZŠ v Benátkách n/J. Výuka probíhá u Vás doma a hodina trvá 60 minut. 

Ing. Jana Urbanová, tel.: 731 529 565 nebo 321 123 801 (po 16 hodině), Záryby 90. 

oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

KOSMETICKÝ SALONEK ORCHIDEA – AKCE NA ŘÍJEN 

 

 K celkovému ošetření pleti depilace obočí zdarma, 
 pro nové klientky je připraven uvítací balíček v podobě 20% slevy z celkového 

ošetření, 
 po-ne 8-20h dle objednání 
 13let praxe v oboru kosmetiky, kvalitní ošetření přírodní kosmetikou za 

rozumné ceny, široká nabídka služeb, individuální přístup a příjemné prostředí 
salonku zaručuje klidný odpočinek, 

 kontakt: kosmetička Kateřina Strnadlová Adámková,  Martinov 315, Záryby, 
tel.: 774 092 081, www.kosmetikauvas.cz, info@kosmetikauvas.cz 

 

 

oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

 

                                                    

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

 

 

http://www.kosmetikauvas.cz/


POZVÁNKA na slavnostní posvěcení kapličky sv. Martina v Martinově 

     Všichni jsou srdečně zváni na slavnostní posvěcení zvoničky v Martinově na kapli sv. Martina. Slavnostní 

posvěcení se uskuteční dva dny před svátkem sv. Martina, v sobotu 9. listopadu 2013 v 9:00. Novou kapli posvětí 

farář římskokatolické farnosti Brandýs nad Labem, ThLic. Jan Houkal, Th.D.  

     Kaplička u autobusové zastávky v Matinově byla původně pouze zvoničkou. V 

loňském roce byl po dohodě s vedením obce a na náklady obce opraven její interiér. 

Brandýská římskokatolická farnost obstarala jednoduché vybavení. Ještě před jejím 

svěcením bude do dveří vsazena mříž. Kaple je svěcena s tím účelem, aby sloužila 

obyvatelům Martinova a Záryb bez ohledu na víru či nevíru k duchovnímu zastavení, 

meditaci, modlitbě. Jednou ročně při příležitosti svátku sv. Martina se zde bude sloužit 

mše svatá. Kaple může sloužit i k pravidelným společným modlitbám, bude-li o to 

zájem. Snaha o její obnovení je však současně snahou o zachování kulturního dědictví 

předků z naší obce.  

     Na slavnostní posvěcení přijďte bez ohledu na svou víru. Možná se dozvíte více o 

obci, v níž žijete, o jejím kulturním dědictví či o sv. Martinu, patronovi vinařů, jezdců 

na koních, zemědělců i cestovatelů. Připraveno bude i menší občerstvení.  

 

 

                                                                                                        Mgr. Klára Pirklová 

 

ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

 

 

ŽIVOTNÍ   JUBILEA    

     V měsíci září, říjnu a listopadu oslavili a oslaví své významné životní jubileum.   

 

        60 roků                                                                     19.9. Marcela Hořánková     

       

        65 roků                                                                     30.11.František Homolka    

                                                                                             

  75 roků                                                                     15.10 Antonín Syrový 

 

  81 roků                                                                     21.10.Vladimír Hampl  

 

  82 roků                                                                     10.9. Antonín Štembera 

    

Všem oslavencům přejeme hodně zdraví a mnoho osobní pohody. 

======================================================================================== 

NAROZENÍ   MIMINEK 

V měsíci  červenci  se manželům  Ivaně a Jiřímu Novákovým narodila dcera Viktorie.  

V měsíci srpnu se manželům Barboře a Stojanovi Angelovým narodila dcera Tereza.    

 

Malé Viktorce, Terezce  a jejich  rodičům přejeme hodně  radosti a lásky. 

 

 



 

 

SVATBY 

V měsíci srpnu uzavřeli sňatek   Kateřina Kutílková 

                                               a    Pavel Škanta 

 

V měsíci srpnu uzavřeli sňatek  Eliška Štembergová 

                                              a    Václav Podskalský 

                                                                                                 

V měsíci září uzavřeli sňatek  Denisa Laubrová 

                                            a   Martin Petrásek                   

 

V měsíci září uzavřeli sňatek  Jana Nováková    

                                           a    Ondřej Urban 

 

Novomanželům přejeme hodně štěstí v životě. 

 

========================================================================================== 

ÚMRTÍ   

 

 

 

 Paní Milena Škvorová se dožila 91 let. Zemřela 9.7.2013 v domově pro důchodce, přesto často posílala pozdrav do 

obce, kde žila velkou část svého života. Když zůstala po smrti manžela a odchodu dětí sama v chalupě, bylo jí smutno a často 

postávala tato žena s krásnými hustými šedivými vlasy na návsi, aby pohovořila se sousedy. Takovou si ji budeme pamatovat. 

 

       Krátce před svými 89. narozeninami zemřela 16.července 2013 paní Růžena Hrodková. Odešla zasloužilá členka 

baráčnického spolku. Budeme si už jen pamatovat na její výborné dorty, které dovedla také velmi vkusně zdobit. Cítíme se 

smutkem pozůstalé rodiny. Čest její památce! 

 

      Pan Jiří Suchý se dožil pouhých 64 let. Zrak si od dětství vylepšoval brýlemi, zato měl dar dobré chuti, který využil pro 

své zaměstnání v brandýské nemocnici, kde od doby jeho nemoci chybí dobrý kuchař. Jeho život skončil 30.7.2013. Věnujte 

mu svou vzpomínku. 

 

      Pan Ján Zolyomi si vybral Martinov pro své klidné stáří. Pravidelně chodil na procházky kolem rybníka s psím 

kamarádem. Skleněná hladina rybníka se ani nezachvěla, jen několik lidí ztratilo blízkého člověka, když ve věku 68 let zemřel. 

Takový je lidský život. 

 

     Žil v naší obci více než 50 let, zaslouží si tedy naší vzpomínku. Pan Karel Košan zemřel 14.8.2013, bylo mu 75 let. Patřil 

k mužům, kteří vykonávali svoji vojenskou povinnost na martinovském „Palpostě“ a zůstal u nás natrvalo. Čest jeho památce.  

 

 

   

========================================================================== 
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